

ELEGANCE® plus



ELEGANCE® plus

SILVER Shampoo

اليغانس بلس سيلفر شامبو

Elegance plus silver shampoo neutralizes brassy hair and recharges its color. Its sulfate-free formula maintains longer-lasting hair color and is enriched with purple pigments to eliminate unwanted warm tones from silver, gray, white, blonde and highlighted hair. Infused with extra keratin, this shampoo will keep your hair smooth, shiny and nourished.

شامبو اليغانس بلس الفضي يزيل اللون النحاسي من الشعر ويعيد الحيوية لونه. تحافظ تركيبته الخالية من الكبريتات على لون شعر يدوم طويلاً، وهي غنية بأصباغ أرجوانية تساعد على التخلص من الألوان الدافئة غير المرغوب فيها في الشعر الفضي، الرمادي، الأبيض، الأشقر، والمظلل. هذا الشامبو مشبع بالكيراتين الإضافي، وهو يحافظ على نعومة شعرك، لمعانه، وحيويته.

Sulfate Free - Extra Keratin

500ml



ELEGANCE® plus

Miracle Shampoo

ميراكل اليغانس بلس شامبو الشعر

Elegance Miracle Shampoo with extra keratin provides a gentle cleanse to all hair types. It is formulated to soothe and protect damaged hair.

شامبو اليغانس بلس ميريكل بالكيراتين، ينظف وينعش فروة الرأس ليترك الشعر نظيفاً، منتعشاً وبصحة جيدة. مناسب لجميع أنواع الشعر.

(Professional use)

Extra Keratin

1000-500ml



ELEGANCE® plus

Miracle Shampoo

ميراكل اليغانس بلس شامبو الشعر

Elegance Miracle Shampoo with (Fresh Mint / Coconut Oil) provides a gentle cleanse to all hair types. It is formulated to soothe and protect damaged hair.

شامبو اليغانس بلس ميريكل (بخلاصة النعناع المنعش/ بخلاصة زيت جوز الهند)، ينظف وينعش فروة الرأس ليترك الشعر نظيفاً، منتعشاً وبصحة جيدة. مناسب لجميع أنواع الشعر.

(Professional use)

Fresh Mint - Coconut Oil

1000-500ml



ELEGANCE® plus

Miracle Conditioner

ميراكل اليغانس بلس بلسم الشعر

Elegance Miracle Hair Conditioner with extra keratin has been formulated to keep your hair smooth, shiny and nourished.

بلسم الشعر من ميراكل بالكيراتين، هو تركيبة المثالية للحفاظ على نعومة شعرك ولمعانه وحيويته.

(Extra Keratin)

500-1000ml

ELEGANCE® plus



ELEGANCE® plus Hair Spray Extra Strong Hold اليغانس بلس سبراي الشعر

Be more confident that your style will last all day long with elegance plus hair spray. Its formulated to keep your hair in unbelievable volume, lift and hold.

كوني أكثر ثقة في أن أسلوبك سيدوم طوال اليوم مع رشاقة الشعر والأناقة. تم تركيبه ليحافظ على شعرك بحجم لا يصدق ، يرفع ويثبت

(Invisible)
400ml



ELEGANCE® plus Hair Spray Medium Hold اليغانس بلس سبراي الشعر

Be more confident that your style will last all day long with elegance plus hair spray. Its formulated to keep your hair in unbelievable volume, lift and hold.

كوني أكثر ثقة في أن أسلوبك سيدوم طوال اليوم مع رشاقة الشعر والأناقة. تم تركيبه ليحافظ على شعرك بحجم لا يصدق ، يرفع ويثبت.

(Invisible)
400ml



ELEGANCE® plus Hair Spray Medium Hold اليغانس بلس سبراي الشعر

Be more confident that your style will last all day long with elegance plus hair spray. Its formulated to keep your hair in unbelievable volume, lift and hold.

كوني أكثر ثقة في أن أسلوبك سيدوم طوال اليوم مع رشاقة الشعر والأناقة. تم تركيبه ليحافظ على شعرك بحجم لا يصدق ، يرفع ويثبت.

(with Keratin)
500ml



ELEGANCE® plus Hair Serum Nourishing اليغانس بلس سيروم للشعر

Elegance hair serum is designed to prevent your hair from getting tangled and gives your hair softness and shine while protecting it from sun exposure, pollutants, dust, and grime. It provides shiny hair with a healthy glow, and its anti-frizz formula leaves hair feeling and looking natural.

تم تصميمه مصمماً للبيجانس للشعر لمنع تشابك شعرك ويمنح شعرك النعومة واللمعان مع حمايته من التعرض لأشعة الشمس والملوثات والغبار والأوساخ. يمنح الشعر اللماع توهجاً صحياً ، كما أن تركيبته المضادة للتجعّد تجعل الشعر يبدو طبيعياً.

(Aloe Vera - Coconut)
60-120-300ml

ELEGANCE[®] plus



ELEGANCE[®] plus Semi-Permanent Hair Color اليغانس بلس صبغة الشعر المؤقتة

Our temporary hair colorant is formulated without ammonia or peroxide. It is applicable on hair and beard and gives a fuller appearance. Its instant use formula covers white/gray hair instantly in few minutes for a coverage of up to 48 hours.

صبغ الشعر المؤقت الخاص بنا مصنوع بدون الأمونيا أو البيروكسيد. يمكن استخدامه على الشعر واللحية ويعطي مظهرًا أكثر امتلاءً. تركيبة الاستخدام الفوري تغطي الشعر الأبيض / الرمادي على الفور في غضون دقائق قليلة لتغطية تصل إلى 48 ساعة.

(Professional use)

120ml



ELEGANCE[®] plus Oxydant cream developer اليغانس بلس كريم مؤكسد الشعر

Elegance plus cream developer is a hydrogen peroxide based cream used for bleaching and oxidative color treatments for the hair.

اليغانس بلس كريم اساس من بيروكسيد الهيدروجين يستخدم للتفتيح و معالجة لون الشعر بالاكسدة.

(10vol-20vol-30vol-40vol-60vol)

870ml-4L



ELEGANCE[®] plus Bleaching Powder for hair اليغانس بلس بودرة لتفتيح الشعر

Elegance plus hair bleaching powder is a high quality dust-free professional lightening product. It ensures effective and reliable hair lightening to get clear blond results

إن مسحوق تبييض الشعر من اليغانس بلس هو منتج احترافي عالي الجودة وخالي من الغبار. يضمن تفتيح الشعر الفعال والموثوق للحصول على نتائج أشقر واضحة

(Gold-Blue)

500gr



ELEGANCE[®] plus Hair Gel 24hrs Extra Hold اليغانس بلس جل الشعر

Elegance plus hair gel provides super strong hold, extreme volume, and an attractive shine. It prevents drying up the scalp due to its moisturizing agents and makes the hair look thicker with added shine.

يوفر جل اليغانس بلس ثباتًا قويًا للغاية وحجمًا شديدًا ولمعانًا جذابًا. يمنع جفاف فروة الرأس بسبب عوامل الترطيب ويجعل الشعر يبدو أكثر كثافة مع مزيد من اللعان.

(Moon - Jupiter - Venus - Earth - Mercury - Sun)

1000-500-250ml

ELEGANCE® plus

ELEGANCE® plus Miracle Hair Mask

ميراكل اليغانس بلس ماسك الشعر



Elegance plus Miracle Hair Mask with Keratin repairs damaged, lifeless and stressed hair by infusing highest quality keratin into hair fibers restoring natural softness and shine.

اليغانس بلس ماسك الشعر ميركل بالكيراتين يعالج الشعر المتضرر من خلال تزويده بكيراتين عالي الجودة للحصول على شعر كله نعومة ولمعان.

(with Keratin)

500ml

ELEGANCE® plus Hair Oil Treatment with Keratin

اليغانس بلس كريم حمام زيت بالكيراتين الشعر



A versatile hair treatment cream that promotes softer, stronger hair with increased shine and less frizz.

كريم معالجة الشعر متعدد الاستخدامات الذي يعزز نعومة وأقوى الشعر مع زيادة اللمعان وتقليل التجعد.

(with Keratin)

500ml

ELEGANCE® plus Shaving Gel For Men

اليغانس بلس جل الحلاقة للرجال



A refreshing and soothing gel that tones shaved skin and moisturizes irritated areas providing instant relief against nicks, skin breakouts or razor bumps and leaves the skin

جل منعش ومهدئ يلف البشرة المحلوقة ويرطب المناطق المتهيجة ويوفر راحة فورية ضد النكات أو تشققات الجلد أو نتوءات الحلاقة ويترك البشرة رطبة ومنعشة.

(Earth - Venus - Moon - Jupiter - Sun - Mercury)

500ml

ELEGANCE® plus Eau De Cologne Natural Spray

اليغانس بلس كولونيا



Elegance eau de cologne adds a gentle and refreshing touch to your style. Its heartwarming fragrances will keep you confident throughout the day.

يضيف عطر اليغانس او دو كولون لمسة لطيفة ومنعشة لأسلوبك. ستبقيك عطوره الجذابة واثقة من نفسك طوال اليوم.

(Romantic - Prestige - Traditional - Furious - Classic - Adventurous - Sport - Hot - Nature - Luxurious)

300ml